

WORLD SOCIAL FORUM 2013

The European United Left / Nordic Green Left (GUE/NGL) group is a Confederal group in the European Parliament made up of 34 MEPs from 12 EU countries working for peace, solidarity, social justice, gender equality, democracy, workers' rights and human rights in Europe and the world. Nine GUE/NGL MEPs are attending WSF 2013 to share experiences, ideas, and build an agenda for future action with international social movements on a range of issues.

GUE/NGL delegation to Tunis World Social Forum 2013

Gabi Zimmer (DIE LINKE, Germany)



GUE/NGL President. Member of the African Caribbean and Pacific States - European Union Joint Parliamentary Assembly. Issues of interest: Gender issues/ movement of inhabitants/ development and environment.

Marisa Matias (Bloco de Esquerda, Portugal)



Vice-chair of the Delegation for relations with the Mashreq countries; Member of the Committee on Industry, Research and Energy. Issues of interest: Economic policies/ austerity / research.

Marie-Christine Vergiat (Front de Gauche, France)



Member of the Subcommittee on Human Rights; Member of the Delegation for relations with the Maghreb countries and the Arab Maghreb Union. Issues of interest: External debt/ Migrations/ European policies abroad.

Helmut Scholz (DIE LINKE, Germany)



Member of the Committee on International Trade; Member of the Delegation for relations with the United States. Issues of interest: International affairs/ international trade.

Paul Murphy (Socialist Party, Ireland)



Committee on International Trade; Delegation for relations with the countries of South Asia. Issues of interest: International trade/Changes in Arab world/ Palestine

Inês Zuber (Partido Comunista Português, Portugal)



Vice-chair of the Committee on Employment and Social Affairs; Vice-chair of the Delegation for relations with the countries of Central America. Issues of interest: social rights, gender issues.

Alda Sousa (Bloco de Esquerda, Portugal)



Member of the Delegation for relations with the Maghreb countries and the Arab Maghreb Union; Member of the Delegation for relations with Iraq. Issues of interest: Public Health / Environment.

Willy Meyer (Izquierda Unida, Spain)



Vice-chair of the Committee on Foreign Affairs; Vice-chair of the Euro-Latin American Parliamentary Assembly. Issues of interest: Sahara occidental/ Arab Countries/ External affairs and neighbourhood policy of the EU / Latin America and Peace.

Søren Bo Søndergaard (Folkebevægelsen mod EU, Denmark)



Committee on Budgetary Control; Committee on Constitutional Affairs. Issues of interest: Fortress Europe/ trade unions/ social policies.

Speakers invited for events co-organized by GUE/NGL

Maria-H Saludas, Attac-Argentina.

Pedro Paez, Ecuadorian Gvt Power on Market Authority.

Adriana Perez, Wife of one of the 5 Cubans in jail in the US.

Atyani Miassar, General Union of Palestinian Women.

Giuliano Brunetti, FIOM, Italy.

Mohamed Gad, Egypt.

Mirjana Kucer, EFI /IFE.

Wilson Arias, Member of Parliament, PDA, Colombia.

Contacts in Tunisia: GUE/NGL Staff

Paul-Emile Dupret: +21620538997

Elvira Hernandez: +21655651705

Olivier Winants: olivier.winants@europarl.europa.eu

Charlotte Balavoine: charlotte.balavoine@europarl.europa.eu

European United Left • Nordic Green Left

EUROPEAN PARLIAMENTARY GROUP



GUE/NGL
www.guengl.eu



وفد المجموعة البرلمانية "اليسار الاوروبي الموحد\ اليسار الاخضر الشمالي" المشارك في المنتدى الاجتماعي العالمي تونس 2013

المجموعة البرلمانية "اليسار الاوروبي الموحد\ اليسار الاخضر الشمالي" هي مجموعة بالبرلمان الاوربي تتكون من 34 نائب من 12 دولة يعملون من اجل السلام، التضامن، العدالة الاجتماعية، المساواة بين الجنسين، الديمقراطية، حقوق العمال و حقوق الانسان داخل اوربا و العالم.
و يشارك تسعة من نواب المجموعة البرلمانية في فعاليات المنتدى الاجتماعي من اجل تبادل الخبرات و الافكار و بناء برنامج عمل مستقبلي مع الحركات الاجتماعية العالمية حول عدة قضايا.

Alda Sousa (Bloco de Esquerda, Portugal)

الدا سوسا (كتلة اليسار - البرتغال)
عضو وفد العلاقات بالدول المغاربية و اتحاد المغرب العربي
عضو وفد العلاقات مع العراق
المواضيع ذات الاهتمام: الصحة العمومية\ البيئة



Gabi Zimmer (DIE LINKE, Germany)

غابي زيمر (حزب اليسار_ ألمانيا)
رئيس المجموعة البرلمانية "اليسار الاوربي الموحد و اليسار الاخضر الشمالي"
عضو الجمعية البرلمانية المشتركة الاتحاد الاوربي- دول افريقيا، الكريبي و الباسيفيك
القضايا ذات الاهتمام: قضايا الجنسين \ حركة السكان \ التنمية و البيئة



Helmut Scholz (DIE LINKE, Germany)

هلموت شولز (اليسار - ألمانيا)
عضو لجنة التجارة الدولية
عضو وفد العلاقات مع الولايات المتحدة
القضايا محل الاهتمام: الشؤون الخارجية\ السياسة الخارجية



Marie-Christine Vergiat (Front de Gauche, France)

ماري كريستين فيرغيت (جبهة اليسار_ فرنسا)
عضو اللجنة الفرعية لحقوق الانسان
عضو وفد العلاقات بالدول المغاربية و اتحاد المغرب العربي
المواضيع ذات الاهتمام: الدين الخارجي الهجرة\ السياسات الاوروبية بالخارج



Willy Meyer (Izquierda Unida, Spain)

ويلي ماير (اليسار الموحد- اسبانيا)
نائب رئيس لجنة العلاقات الخارجية
نائب رئيس الجمعية البرلمانية اوربا- امريكا اللاتينية
القضايا محل الاهتمام: الصحراء الغربية\ الدول العربية\ الشؤون الخارجية و سياسة الجوار للاتحاد الاوربي



Marisa Matias (Bloco de Esquerda, Portugal)

ماريسا ماتياس (كتلة اليسار ، البرتغال)
نائب رئيس وفد العلاقات مع دول المشرق العربي
عضو لجنة الصناعة، البحث و الطاقة
المواضيع ذات الاهتمام: السياسات الاقتصادية\ التشفط\ البحث



Inês Zuber (Partido Comunista Português, Portugal)

اينيس زوبر (الحزب الشيوعي البرتغالي، البرتغال)
نائب رئيس لجنة الشغل و الشؤون الاجتماعية
نائب رئيس وفد العلاقات مع دول امريكا الوسطى
القضايا ذات الاهتمام: الحقوق الاجتماعية\ قضايا الجنسين



Paul Murphy (Socialist Party, Ireland)

باول مورفي (الحزب الاشتراكي _ ايرلندا)
لجنة التجارة الدولية
وفد العلاقات مع دول جنوب اسيا
القضايا ذات الاهتمام: التجارة الدولية\ التغييرات في العالم العربي\ فلسطين



Søren Bo Søndergaard (Folkebevægelsen mod EU, Denmark)

سورين بو سوندير غارد (الحركة الشعبية ضد الاتحاد الاوربي _ الدنمارك)
لجنة الرقابة على الميزانية
لجنة الشؤون الدستورية
القضايا ذات الاهتمام: اوربا حصينة\ النقابات\ السياسات الاجتماعية



المتحدثون المدعون للنشاطات التي تشارك في تنظيمها المجموعة البرلمانية للييسار الاوربي الموحد\ اليسار الاخضر الشمالي

Giuliano Brunetti

غاليانو برونيتي (ايطاليا)
عضو فدرالية عمال التعدين الايطاليين

Mohamed Gad

محمد جاد (مصر)

Mirjana Kucer

ميرنجا كوسر (كرواتيا)
عضو المبادرة النسوية الاوربية

Adriana Perez

ادريانا بيرث (جمهورية كوبا)
زوجة غيراردو هيرنانديز ، احد المساجين السياسيين الكوبيين الخمسة بالولايات المتحدة
عضو الجمعية الوطنية للسلطة الشعبية

Maria Elena Saludas

ماريا الينا سالوداس (الارجننتين)
عضو "اتاك" و عضو لجنة الغاء ديون العالم الثالث،

Atyani Miassar

عطياتي مياسر (فلسطين)
عضو الاتحاد العام لنساء فلسطين

Wilson Arias

وليمون ارياس (كولومبيا)
عضو مجلس الشيوخ الكولومبي - القطب الديمقراطي البديل

جهات الاتصال في تونس: فريق عمل المجموعة البرلمانية "اليسار الاوربي الموحد و اليسار الاخضر الشمالي"

Paul-Emile Dupret
بول اميل دوبريت (التجارة الدولية، الاقتصاد)
رقم الهاتف المحلي: 0021620538997

Charlotte Balavoine
شارلوت بالافوين (حقوق الانسان، قضايا الجنسين)
رقم الهاتف المحلي:

Elvira Hernandez
البيرا هيرنانديز (الشؤون الخارجية)
رقم الهاتف المحلي: 0021655651705

Olivier Winants
اوليفير فينانتس (الهجرة، الحريات المدنية)

European United Left • Nordic Green Left



EUROPEAN PARLIAMENTARY GROUP

GUE/NGL

www.guengl.eu

